
 
 

      

              
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                            ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
   ΝΟΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ                                                                                          
   ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΩΝ 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
Από το Πρακτικό 3/18.01.2023 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

Αριθμός Απόφασης 3/2023 

 
Θέμα 2ο Η.Δ. «Γνωμοδότηση επί του σχεδίου καθορισμού της τιμολογιακής πολιτικής ΦΟΔΣΑ Πελοποννήσου έτους 
2023» 
 
Στην Κόρινθο και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα την 18η του μηνός Ιανουαρίου του έτους 2023, ημέρα της εβδομάδος 
Τετάρτη  και ώρα 19:00 συνήλθε το Δημοτικό Συμβούλιο Κορινθίων, σε τακτική μεικτή συνεδρίαση (δια φυσικής παρουσίας 
και τηλεδιάσκεψης), σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως τροποποιήθηκαν και ισχύουν με το Ν. 
4555/2018 άρθρο 74 και τις διατάξεις του άρθρου 78 του ν. 4954/2022, ύστερα από την υπ΄ αριθμ. 2511/13-01-2023 
πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Αντωνίου Κυριαζή, που επιδόθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 
4555/2018, άρθρο 74 § 1 σε κάθε έναν των Συμβούλων χωριστά  καθώς και στο Δήμαρχο Βασίλειο Νανόπουλο, ο οποίος  ήταν 
παρών.  
Διαπιστώθηκε κατά την έναρξη της συνεδρίασης ότι υπήρχε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο τριάντα τριών (33) Μελών 
βρέθηκαν παρόντα δέκα οκτώ (18)  Μέλη, ως κάτωθι:  
 

                         ΠΑΡΟΝΤΑ                                                                                                                                                                         
          
                               ΑΠΟΝΤΑ 

1. Κυριαζής Αντώνιος –Πρόεδρος   
2. Ζαχαριάς Σπυρίδων 
3. Κουτσογκίλας Θεμιστοκλής, αποχώρησε στο τέλος του 

5ου ΘΗΔ 

4. Μπίτζιος Δημήτριος, μέσω τηλεδιάσκεψης  
5. Κόλλια Κωνσταντίνα, μέσω τηλεδιάσκεψης, αποσυνδέθηκε 

στο τέλος του 5ου ΘΗΔ 

6. Πούρος Γεώργιος 
7. Καρσιώτης Παναγιώτης, μέσω τηλεδιάσκεψης 
8. Πνευματικός Αλέξανδρος, μέσω τηλεδιάσκεψης, 

αποσυνδέθηκε στο τέλος του 8ου ΘΗΔ 

9. Καρασάββας Ιωάννης 
10. Ταγαράς Βασίλειος  
11. Ζώγκος Ανδρέας  
12. Ραντίτσα-Βασιλάκου Μαρίνα, μέσω τηλεδιάσκεψης  
13. Παπαϊωάννου Ευάγγελος, μέσω τηλεδιάσκεψης, 

αποσυνδέθηκε στο τέλος του 6ου ΘΗΔ 

14. Πλατής Σπυρίδων, μέσω τηλεδιάσκεψης 

15. Πιέτρης Τιμολέων, μέσω τηλεδιάσκεψης 
16. Δαγκοπούλου -Τσόγκα Θεοπούλα  (Πόλυ) 
17. Τζέκου Παρασκευή 
18. Γκερζελής Ιωάννης, μέσω τηλεδιάσκεψης 

 
 
 
 

1. Κεφάλας Σταύρος 
2. Παπαδημητρίου Σωτήριος 
3. Μελέτης Χρήστος 
4. Λυτρα-Ανδρουτσοπούλου Κωνσταντίνα 
5. Μπουρσέ Ηλίας  
6. Σταυρέλης Νικόλαος 
7. Στριμενοπούλου Γεωργία 
8. Μανωλάκης Δημήτριος 
9. Κονδύλης Μαρίνος 
10. Μουρούτσος Γεώργιος 
11. Λαμπρινός Παναγιώτης 
12. Δόντης Μιχαήλ  
13. Καλλίρης Πελοπίδας 
14. Πιέτρης Γεώργιος 
15. Κορδώσης Χρήστος 

 
 
 
 
            οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

19.  
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Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν επίσης οι Πρόεδροι Κοινοτήτων που κλήθηκαν με την ανωτέρω πρόσκληση.   
 

                        ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Πούλος Ανδρέας -Λεχαίου 
2. Παπαϊωάννου Κων/νος– Αρχαίας Κορίνθου 

 
 

 

1. Αμπαδιωτάκη Μαργαρίτα-Κορίνθου 
2. Ανδριανόπουλος Βασίλειος –Κάτω Άσσου 
3. Βλάσσης Αλέξανδρος – Εξαμιλίων 
4. Μαρινός Αναστάσιος -Αθικίων  
5. Κανέλλος Ιωάννης – Χιλιομοδίου 
6. Καραμπέτσος Ιωάννης - Αγγελοκάστρου 
7. Κίννας Νικόλαος – Ξυλοκέριζας 
8. Λίτσας Παναγιώτης – Κουταλά 
9. Τζετζούμης Ιωάννης – Κόρφου 
10. Χατζής Στέργιος – Κατακαλίου 
11. Καραβοκύρης Αναστάσιος -Σολομού 
12. Ρωτίδης Γρηγόριος – Σοφικού 
13. Ζούζας  Γεώργιος - Στεφανίου 
14. Κελάμης Δημήτριος – Περιγιαλίου 
15. Μπακλώρης Παναγιώτης – Κλένιας 
16. Μποζίκης Κων/νος – Γαλατακίου 
17. Παπαχαραλάμπους Κων/νος -Αγ. Βασιλείου 
18. Σκούρτης Μενέλαος – Αγιονορίου 
19. Στέφης Αναστάσιος – Αγίου Ιωάννη 
20. Γιαννακουλόπουλος Ναπολέων -Άσσου 

 
οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 

 
 

Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και η δημοτική υπάλληλος Δελή Ευτυχία για τη τήρηση των πρακτικών. 
 
Ο Πρόεδρος αφού διαπίστωσε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης, και για το ανωτέρω 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
με τίτλο «Γνωμοδότηση επί του σχεδίου καθορισμού της τιμολογιακής πολιτικής ΦΟΔΣΑ Πελοποννήσου έτους 2023», 
ενημέρωσε τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου ότι μας εστάλη η υπ΄ αριθμ. 60/2022  (ΑΔΑ: ΨΥΤΑΟΞΝΒ-729) απόφαση 
της Εκτελεστικής Επιτροπής του ΦΟ.Δ.Σ.Α Πελοποννήσου με την οποία εγκρίθηκε το σχέδιο καθορισμού τιμολογιακής τους 
πολιτικής έτους 2023 και η οποία απόφαση, επακριβώς, έχει ως κάτωθι: 
 

<<Σήμερα στις 07 Δεκεμβρίου 2022, ημέρα Τετάρτη και ώρα 17:30, μετά από την με αριθμό πρωτ. 

893/02-12-2022 πρόσκληση του Προέδρου της Ε.Ε. κ. Σταύρου Αργειτάκου, πραγματοποιήθηκε 
τακτική συνεδρίαση της Ε.Ε. του Περιφερειακού Συνδέσμου Φορέων Διαχείρισης Στερεών 
Αποβλήτων (ΦΟΔΣΑ) Περιφέρειας Πελοποννήσου, μέσω τηλεδιάσκεψης, σύμφωνα   με   τις   
διατάξεις   της   υπ’ αριθμ. ΔΙα/ΓΠ.οικ. 66528/2022 ΦΕΚ 5874/Β/19-11-2022, «Παράταση ισχύος 
της υπό στοιχεία Δ1α/Γ.Π.οικ.51236/08-09-2022 τεύχος Β’» για να λάβει απόφαση με το εξής θέμα: 
«Διαμόρφωση εισήγησης τιμολογιακής πολιτικής και προϋπολογισμού έτους 2023 προς το Δ.Σ.». 

Κατά τη Συνεδρίαση αυτή της Ε.Ε. ήταν : 
 

Παρόντες ο κ. Πρόεδρος και οι κ. κ. : Απουσίαζαν οι κ.κ.: 

2. Σμυρνιώτης Ιωάννης Αντιπρόεδρος 

3. Μαρινάκης Σαράντος Μέλος Ε.Ε 

4. Γεωργόπουλος Ιωάννης Μέλος Ε.Ε 

5. Μυττάς Ιωάννης (αναπλ.) Μέλος Ε.Ε 

6. Τσιώτος Βλάσιος Μέλος Ε.Ε 

7. Λυσίκατος Χαράλαμπος Μέλος Ε.Ε 

8. Καρβέλας Παναγιώτης Μέλος Ε.Ε 

   Η Ε.Ε. βρέθηκε σε νόμιμη απαρτία. 

Εισηγούμενος το παραπάνω θέμα ο κ. Πρόεδρος είπε: 
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Αρ. απόφασης : 60/2022 

   Σε συνεργασία με τις υπηρεσίες του ΦΟΔΣΑ έχουμε ετοιμάσει την εισήγηση Τιμολογιακής Πολιτικής έτους 2023 προς το 

Δ.Σ. δίνω τον λόγο στον κ. Αγγελόπουλο Νικόλαο, αναπληρωτή Προϊστάμενο Διεύθυνσης του ΦΟΔΣΑ 

Πελοποννήσου, για να αναπτύξει την εισήγηση που σας έχει αποσταλεί με email. 

Ακολούθως έγινε ανάγνωση της εισήγησης τιμολογιακής πολιτικής έτους 2023 του Συνδέσμου 

και αναλύθηκαν όλες οι προτεινόμενες εισφορές. 

 
 

ΣΧΕΔΙΟ ΚΑΘΟΡΙΣΜΟΥ ΤΙΜΟΛΟΓΙΑΚΗΣ ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ ΦΟΔΣΑ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ 

ΕΤΟΥΣ 

2023 

1) ΘΕΣΜΙΚΟ ΠΛΑΙΣΙΟ 

Η κανονισμός τιμολόγησης ΦοΔΣΑ συντάσσεται με βάση όσα ορίζουν τα αρθ. 39 και 72 

του ν.4819/2021, σύμφωνα με τα οποία : 

- Άρθρο 39 ΝΟΜΟΣ 4819/2021 - Κανόνες κοστολόγησης και τιμολόγησης ΦοΔΣΑ : 

Οι ΦοΔΣΑ, κατά τη διαμόρφωση του κανονισμού τιμολόγησης, προσδιορίζουν 

τα τέλη που καταβάλλονται από τους Ο.Τ.Α. ανά παρεχόμενη υπηρεσία σε 

συνάρτηση με την απόδοση της διαλογής στην πηγή, την εκτροπή οργανικών 

αποβλήτων από την υγειονομική ταφή, τη συλλογή αποβλήτων συσκευασιών 

ανά κάτοικο και την πραγματοποιηθείσα ανακύκλωση σε σύνδεση με τους 

στόχους ανά Ο.Τ.Α., όπως αυτοί προσδιορίζονται βάσει του Τοπικού Σχεδίου 

και του οικείου ΠΕΣΔΑ. Η τιμολόγηση αποσκοπεί στην πλήρη ανάκτηση του 

κόστους, όπως αυτό προσδιορίζεται σύμφωνα με τα προβλεπόμενα στην 

απόφαση της παρ. 16 του άρθρου 72. 

- Άρθρο 72 παρ. 16 ΝΟΜΟΣ 4819/2021 - Εξουσιοδοτικές διατάξεις : 

Με κοινή απόφαση των Υπουργών Εσωτερικών και Περιβάλλοντος και Ενέργεια, 

καθορίζονται η μέθοδος κοστολόγησης, η διαμόρφωση του κανονισμού 

τιμολόγησης των ΦοΔΣΑ για την εφαρμογή του άρθρου 39 και οι κυρώσεις στην 

περίπτωση μη ορθής εφαρμογής του. 

Σύμφωνα με το αρ. 242 του ν.4555/2018, το σχέδιο καθορισμού της τιμολογιακής πολιτικής 

του άρθρου 237, καθώς και το σχέδιο του τεχνικού προγράμματος του ΦΟΔΣΑ, αποστέλλονται 

μέχρι το τέλος του 6ου μήνα κάθε ημερολογιακού έτους από τον Πρόεδρο του Δ.Σ. του 

ΦΟΔΣΑ στα δημοτικά συμβούλια των δήμων μελών του ΦΟΔΣΑ προς παροχή γνώμης μέσα 

σε έναν (1) μήνα από την αποστολή τους. Μετά την παρέλευση της ανωτέρω προθεσμίας, 

εγκρίνονται από τα αρμόδια διοικητικά όργανα του ΦΟΔΣΑ. 

2) ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΚΑΙ ΠΡΟΫΠΟΘΕΣΕΙΣ ΣΥΝΤΑΞΗΣ ΚΑΝΟΝΙΣΜΟΥ ΤΙΜΟΛΟΓΗΣΗΣ 

-Για την σύνταξη του κανονισμού τιμολόγησης του ΦοΔΣΑ για το 2023 χρησιμοποιούνται οι 

εξής παραδοχές : 

-Το ετήσιο κόστος λειτουργίας του ΦοΔΣΑ προσδιορίστηκε με βάση προσχέδιο 

προϋπολογισμού για το 2023 το οποίο έλαβε στοιχεία του εγκεκριμένου προϋπολογισμού 

ΑΔΑ: ΨΜΕΓΩΛ7-Α31



 
 

του 2022 και των επιπλέον αναγκών διαχείρισης τα οποία έχουν προσδιοριστεί για το έτος 

2023, όπως η λειτουργία των μονάδων κεντρικής διαχείρισης και η δημοπράτηση των ΣΜΑ. 

-Προσδιορίστηκε αντισταθμιστικό όφελος στους Δήμους που φιλοξενούν εγκαταστάσεις 

ΧΥΤΑ ή ΜΕΑ σύμφωνα με το αρ. 243 του ν.4555/2018. 

- Καθώς δεν έχει ακόμα εκδοθεί η ΚΥΑ της παρ. 16 του άρθρου 72 Ν. 4819/2021, 

εφαρμόζονται οι διατάξεις της ΚΥΑ υπ’ αρ. ΥΠΕΝ/ΔΔΑΠΠ/31606/930 (ΦΕΚ 1277/15-4-

2019), που σύμφωνα με την κοινή πρακτική και προφορική επικοινωνία με το ΥΠΕΝ, 

εξακολουθεί να εφαρμόζεται. 

Για τον υπολογισμό των εσόδων του ΦΟΔΣΑ από την λειτουργία των ΜΕΑ, θεωρήθηκε πως 

θα υπάρξει πλήρη λειτουργία της ΜΕΑ Αρκαδίας καθ’ όλο το έτος, καθώς και μεταβατική 

λειτουργία των ΜΕΑ Μεσσηνίας και Λακωνίας από το τέλος Φεβρουαρίου 2023. Οι 

ποσότητες που προβλέπεται να επεξεργαστούν μέσω των ΜΕΑ αποτυπώνονται στον παρακάτω 

πίνακα : 

 
 

ΜΕΑ Ετήσιες Ποσότητες απορριμμάτων (τόνους) που δέχεται MEA 

ΜΕΑ Αρκαδίας 105.000 

ΜΕΑ Λακωνίας 30.000 

ΜΕΑ Μεσσηνίας - 60.000 

Σύνολο 195.000 
 

Με βάση τα ανωτέρω, οι εισφορές που θα βαρύνουν τους Δήμους –μέλη του ΦΟΔΣΑ προτείνεται να 

έχουν ως εξής : 

1) ΠΡΟΣΔΙΟΡΙΣΜΟΣ ΑΝΤΙΣΤΑΘΜΙΣΤΙΚΟΥ ΟΦΕΛΟΥΣ ΟΤΑ (αρ. 243 ν.4555/2018) 
 

Άρθρο 243 ΝΟΜΟΣ 4555/2018 

Αντισταθμιστικό όφελος 

1 Οι ΦΟΔΣΑ καταβάλλουν στους Δήμους που φιλοξενούν τη λειτουργία εγκαταστάσεων 

μηχανικής βιολογικής επεξεργασίας αποβλήτων και χώρων υγειονομικής ταφής, κατηγορίας Α1 

και Α2, σύμφωνα με την αριθ. 1958/2012 (Β΄ 21) απόφαση του Υπουργού Περιβάλλοντος και 

Ενέργειας, αντισταθμιστικό όφελος. 

Όπως τροποποιήθηκε με την Παρ.1 Άρθρο 13 ΝΟΜΟΣ 4625/2019 και ισχύει από 31/08/2019 

2 Το ύψος του αντισταθμιστικού οφέλους καθορίζεται με απόφαση του διοικητικού συμβουλίου 

του ΦΟΔΣΑ και δεν μπορεί να είναι μικρότερο από το ένα τοις εκατό (1%) επί των εσόδων του 

ετήσιου προϋπολογισμού τους. Το αντισταθμιστικό όφελος συμψηφίζεται με τα ποσά που οι δήμοι 

υπέρ των οποίων επιβάλλεται, υποχρεούνται να καταβάλουν στο ΦΟΔΣΑ για τις υπηρεσίες που τους 

παρέχει και τυχόν εναπομείναντα από το όφελος ποσά, δύναται να διατίθενται από τους δήμους 

αυτούς για την κάλυψη κάθε είδους δαπάνης, κατά προτεραιότητα όμως σχετιζόμενης με 

περιβαλλοντική αντιστάθμιση από τη λειτουργία των εγκαταστάσεων. 

Όπως τροποποιήθηκε με την Παρ.1 Άρθρο 13 ΝΟΜΟΣ 4625/2019 και ισχύει από 31/08/2019 
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            Προτείνεται ο προσδιορισμός του αντισταθμιστικού οφέλους στο ύψος του 1% για τους δήμους 

που φιλοξενούν ΜΕΑ, το οποίο θα συμψηφίζεται με τα ποσά που οι δήμοι υπέρ των οποίων 

επιβάλλεται, υποχρεούνται να καταβάλουν στο ΦΟΔΣΑ για τις υπηρεσίες που τους παρέχει. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Πίνακας επιμερισμού ανά ΟΤΑ αντισταθμιστικού οφέλους 2023 

Δικαιούχοι ΟΤΑ- 

Δήμοι 

ΜΕΑ Ετήσιες Ποσότητες 

απορριμμάτων 

(τόνους) που δέχεται 

MEA 

Έσοδα 

μονάδας 

(92,28 

Αντισταθμιστικό 

όφελος (€) - 

εκτίμηση 
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   €/τον)*  

Δήμος Τρίπολης ΜΕΑ Αρκαδίας 105.000 9.689.400 96.894,00 

Δήμος Ευρώτα ΜΕΑ Λακωνίας 30.000 2.768.400 27.684,00 

Δήμος Οιχαλίας ΜΕΑ Μεσσηνίας 60.000 5.536.800 55.368,00 

  
195.000 17.994.600 179.946,00 

 

* 72,00*1,24 + 3,00 = 92,28 €/τον 

Το ποσό αυτό θα δοθεί στους ανωτέρω δικαιούχους Δήμους μέλη από το ΦοΔΣΑ με βάση 

όσα αναφέρονται στο νόμο. 

2) ΠΑΡΟΧΗ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ ΑΠΟΡΡΙΜΜΑΤΩΝ ΜΕΣΩ ΣΔΙΤ – ΔΗΜΟΙ ΜΕΛΗ ΤΟΥ 

ΦΟΔΣΑ 
 

Η χρέωση για την παροχή υπηρεσιών διαχείρισης απορριμμάτων μέσω ΣΔΙΤ προτείνεται να 

καθοριστεί στο ύψος τις καθορισθείσας τιμής εισόδου στις μονάδες (Gate fee) που 

προβλέπεται στις σχετικές συμβάσεις εκτέλεσης του έργου + ΦΠΑ που υποχρεούται ο 

ΦΟΔΣΑ να καταβάλλει σε κάθε τιμολόγιο που εκδίδει ο ανάδοχος, συν ένα ποσό 3 €/τον για την 

κάλυψη των διαχειριστικών και λειτουργικών εξόδων του ΦΟΔΣΑ, καθώς και του 

αντισταθμιστικού οφέλους που πρέπει να αποδοθεί στους ΟΤΑ υποδοχής των μονάδων. 

Με προϋπολογισμένες ποσότητες διαχείρισης για το έτος 2023 σύμφωνα με τον προηγούμενο 

πίνακα, και καθώς οι διοικητικές ανάγκες του ΦΟΔΣΑ Πελοποννήσου αναμένεται να 

πολλαπλασιαστούν το έτος 2023, με την λειτουργία των ΜΕΑ και την δημοπράτηση των ΣΜΑ, 

προτείνεται αύξηση, ώστε το συνολικό ύψος της εισφοράς να ανέρχεται στο ύψος των 585.000 €, 

από 300.960 € το προηγούμενο έτος (τιμή ανά τόνο 3,00 E/ton). Η εισφορά αυτή προτείνεται να 

ενσωματωθεί στη χρέωση για την παροχή υπηρεσιών διαχείρισης απορριμμάτων μέσω ΣΔΙΤ. 

Εκ του ποσού αυτού, 179.946 € θα κατευθυνθούν στο αντισταθμιστικό όφελος, ένα τμήμα ύψους 

περίπου 130.000 θα καλύψει τις ανάγκες των προγραμματικών συμβάσεων για την υλοποίηση 

των ΣΜΑ και των γωνιών ανακύκλωσης και την γενικότερη υποστήριξη του ΦΟΔΣΑ, και το 

υπόλοιπο ποσό (275.054 €) προορίζεται για την κάλυψη των λειτουργικών εξόδων του ΦΟΔΣΑ 

(διοικητική και οικονομική υπηρεσία, νομική και λογιστική υποστήριξη κ.α.) 

Σε περίπτωση που σύμφωνα με τις προβλέψεις της σύμβασης σύμπραξης προκύψει 

αναπροσαρμογή του gate fee, η χρέωση θα αναπροσαρμόζεται αντίστοιχα, με ισχύ από την 

ημερομηνία αναπροσαρμογής. 

3) ΠΑΡΟΧΗ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ ΑΠΟΡΡΙΜΜΑΤΩΝ ΜΕΣΩ ΣΔΙΤ – ΙΔΙΩΤΕΣ 
 

Αναφορικά με την χρέωση εισόδου στις μονάδες για ιδιώτες που έχουν ήδη συμβληθεί ή 

πρόκειται να συμβληθούν εντός του 2023 με τον ΦΟΔΣΑ, προτείνεται η χρέωση να είναι ίδια με 

την κλίμακα 1 της σύμβασης του έργου, δηλαδή 79,98 €/ton + ΦΠΑ 24%, όπως ίσχυσε και το έτος 

2022, σύμφωνα με την υπ’ αριθμ. 07/2022 απόφαση του ΔΣ ΦΟΔΣΑ. Η τιμή αυτή είναι 

μεγαλύτερη από αυτή που καλούνται να πληρώσουν οι Δήμοι, εφόσον το έργο γίνεται με 

κρατική χρηματοδότηση, αλλά όχι αποτρεπτική για τους ιδιώτες που προτίθενται να μεταφέρουν 

τα απορρίμματά τους στην ΜΕΑ Αρκαδίας. 
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4) ΤΕΛΟΣ ΤΑΦΗΣ – Ν. 4819/2021 

Το τέλος ταφής, όπως ορίζεται στο αρθ. 38 του Ν. 4819/2021, ανέρχεται σε ποσό 25,00 € ανά 

τόνο απορριμμάτων που οδηγείται προς ταφή για το έτος 2023. Το τέλος αυτό δεν 

εναπόκειται στην αποφασιστική αρμοδιότητα του ΦΟΔΣΑ Πελοποννήσου καθώς αποτελεί  

υποχρεωτική πρόβλεψη της νομοθεσίας, αλλά αναφέρεται σε αυτήν για λόγους πληρότητας των 

εφαρμοζόμενων χρεώσεων προς τους Δήμους και ιδιώτες χρήστες των ΜΕΑ. Η επιβολή και 

είσπραξη του θα πρέπει να ακολουθήσει τις ισχύουσες διατάξεις, εγκυκλίους και οδηγίες του 

ΥΠΕΝ. 

                                                     Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ     

                                            ΦΟΔΣΑ  ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ 

                                      ΣΤΑΥΡΟΣ ΑΡΓΕΙΤΑΚΟΣ 
 

Ο κ. Δήμαρχος μεταξύ των άλλων ανάφερε ότι έχετε πάρει ήδη την σχετική απόφαση της Εκτελεστικής   
Επιτροπής του φορέα, στην οποία αναλύεται η τιμολογιακή πολιτική για το έτος 2023. Σύμφωνα με αυτή, τα 
μέλη της Εκτελεστικής Επιτροπής αποφασίζουν κατά πλειοψηφία τα εξής: Αποδέχονται την εισήγηση του 
σχεδίου επιβαλλομένων εισφορών για το έτος 2023, η αναλυτική κατάσταση του σχεδίου των επιβαλλομένων 
εισφορών για το έτος 2023 περιλαμβάνεται στην εισηγητική έκθεση του και είναι αναπόσπαστο τμήμα της 
απόφασης και εισηγούνται το θέμα στο Διοικητικό Συμβούλιο του φορέα για λήψη απόφασης. Εισηγούμαι 
θετικά, σύμφωνα με την απόφαση της Εκτελεστικής Επιτροπής του φορέα.  
Ο κ. Πνευματικός Αλέξανδρος, μεταξύ των άλλων ανάφερε ότι είναι αναμενόμενη η απόφαση από την 
Εκτελεστική επιτροπή του ΦΟΔΣΑ, γιατί αυτό προβλέπει η σύμβαση που έχει υπογραφεί μεταξύ της 
Περιφέρειας Πελοποννήσου και του ΦΟΔΣΑ. Εμείς από την πρώτη στιγμή, όταν είδαμε το αποτέλεσμα του 
διαγωνισμού, έχουμε σταθεί απέναντι στη Σύμβαση. Εγώ προσωπικά την έχω παλέψει και αρκετοί 
συνάδελφοι δήμαρχοι και δημοτικοί σύμβουλοι της προηγούμενης δεκαετίας. Βλέπουμε ότι υπάρχει μια 
τιμολογιακή πολιτική, η οποία είναι δυσβάσταχτη για τους δημότες όλων των δήμων. Μια πολιτική η οποία θα 
οδηγήσει, αν θέλετε εδώ για το δήμο Κορινθίων σε αυξήσεις. Φέτος δεν έγινε καμία αύξηση λόγω του 
αποθεματικού που είχαμε από τα προηγούμενα χρόνια και κυρίως από τη δική μας διακυβέρνηση. Γι αυτό 
δεν έγιναν φέτος αυξήσεις. Οποιαδήποτε δημοτική αρχή εκλεγεί από τις εκλογές του Οκτωβρίου 2023, θα 
είναι αντιμέτωπη με τη νέα πραγματικότητα μια δύσκολη πραγματικότητα που θα πρέπει να επιβάλει 
αυξήσεις τελών πάνω από 120% και επιπλέον στους δημότες, Όπως φαίνεται θα πάμε για τέλος 35 € του 
χρόνου και κάθε χρόνο θ΄ αυξάνεται. Για άλλη μια φορά πιστεύω ότι κακώς σταματήσαμε την κατασκευή του 
εργοστασίου ανακύκλωσης και κομποστοποίησης που θα μας έδινε τη δυνατότητα σε πρώτη φάση ,άμεσα 
να διαχειριζόμαστε τουλάχιστον 50% των απορριμμάτων, να στέλνουμε λιγότερα και δεν θα είχαμε κανένα 
πρόβλημα ούτε με τις εγγυημένες ποσότητες, με πολύ λιγότερα απορρίμματα σαν Δήμος. Θα είχαμε μικρότερη 
επιβάρυνση και από την άλλη θα είχαμε μια εγκατάσταση η οποία θα έβγαζε κέρδη, ουσιαστικά κέρδη. 
Ιδιαίτερα τώρα, μετά από αυτό που συνέβη παγκοσμίως, την οικονομική κρίση δηλαδή που έχουμε αύξηση 
του πλαστικού, του αλουμινίου, όλων των ανακυκλώσιμων υλικών, υπάρχει μια αύξηση τεράστια στην 
παγκόσμια χρηματιστηριακή αγορά αυτών της τιμής των πρώτων υλών αυτών για τη βιομηχανία. Πιστεύω ότι 
αυτό θα μας έδινε ακόμα περισσότερα κέρδη σε σχέση με αυτά που είχαν υπολογίσει. Εγώ λοιπόν πήρα το 
λόγο μόνο και μόνο για να σας πω ότι θα πρέπει να κάνετε ως δημοτική αρχή οτιδήποτε είναι δυνατόν για να 
ξεκινήσει άμεσα η υλοποίηση κατασκευής του εργοστασίου και η λειτουργία του και ο δήμος ταυτόχρονα να 
κάνει ότι είναι δυνατόν για να οργανώσει άμεσα το σύστημα αποκομιδής με βάση τη διαλογή στην πηγή, κάτι 
για το οποίο υπάρχει μελέτη στο Δήμο Κορινθίων. Υπάρχει μελέτη που αποτυπώνει πόσους κάδους θα 
πρέπει να πάρουμε διαφόρων μεγεθών και χρωμάτων. Αυτή πρέπει να υλοποιηθεί άμεσα. Να σας πω και 
ένα λόγο που έχω παραπάνω, τον οποίο βλέπω όταν αποτυπώνεται για πολλοστή φορά στους 
προϋπολογισμούς του φορέα διαχείρισης απορριμμάτων. Ξέρετε, όταν διαλύθηκε ο ΦΟΔΣΑ του Δήμου, ως 
τελευταίος Πρόεδρος του Συνδέσμου Δήμων Ανατολικής Κορινθίας,  υπήρξε ταμειακό υπόλοιπο πάνω από 
200.000 €, το οποίο ο ΦΟΔΣΑ Πελοποννήσου, επειδή υπήρχαν πολλές οφειλές τους πρώτους μήνες,  έκανε 
ουσιαστικά εξυπηρέτηση του φορέα με τα δικά μας ταμειακά υπόλοιπα. Εκεί υπήρχε τότε η υπόσχεση μέσα 
στο διοικητικό συμβούλιο ότι αυτό θα λειτουργούσε αντισταθμιστικά. Δείτε το. Φυσικά δεν συμφωνούμε και 
θα καταψηφίσω. 
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Ο κ. Δήμαρχος συνεχίζοντας την τοποθέτησή του είπε ότι δεν θα υπάρξει αύξηση στα δημοτικά τέλη και 
τούτο γιατί από τον επόμενο μήνα θα επαναρχίσουν οι εργασίες στην κατασκευή του εργοστασίου της 
κομποστοποίησης και θα ολοκληρωθεί σύντομα μέσα στο καλοκαίρι. Από τον Φεβρουάριο θα έχουμε την 
ανταποδοτική ανακύκλωση, θα ξεκινήσει και θα ολοκληρωθεί σε περίπου 2 μήνες. Επίσης, θα έχουμε άλλες 
μειώσεις που έχουν να κάνουν με τις πράσινες γωνιές οι οποίες έχουν εγκριθεί για όλη την Πελοπόννησο και 
θα εγκατασταθούν σε αρκετά σημεία. Και με αυτή την συγκεκριμένη διαχείριση δεν θα χρειαστεί να 
αυξήσουμε τα δημοτικά τέλη την επόμενη χρονιά και φυσικά θα γίνει και η διαλογή στην πηγή, όταν είμαστε 
σε θέση να γίνουν τα υπόλοιπα που σας ανέφερα προηγουμένως, δηλαδή μέσα στο  έτος 2023. 
Η κα Δαγκοπούλου -Τσόγκα Θεοπούλα (Πόλυ) μεταξύ των άλλων στην τοποθέτησή της ανάφερε ότι εμείς 
καταψηφίζουμε γιατί όπως φαίνεται εδώ πέρα και από την εισηγητική έκθεση του προϋπολογισμού, μιλάμε 
για 55 εκατομμύρια που σημαίνουν μαύρες μέρες για τα ανταποδοτικά τέλη και για το τι θα κληθούν να 
πληρώσουν οι δημότες και γενικότερα και για το ίδιο το ΦοΔΣΑ με τους συγκεκριμένους σταθμούς 
μεταφόρτωσης, που θα μπορούσαν να είναι περισσότεροι ώστε να μειώνονται τα κόστη μετακίνησης.  
Η κα.  Τζέκου Παρασκευή, μεταξύ των άλλων ανάφερε στη τοποθέτησή της ότι δεν είναι πρώτη φορά που 
τοποθετούμαστε κατά της ΣΔΙΤ με την ΤΕΡΝΑ και φυσικά θα καταψηφίσουμε. Είναι μεγάλη επιβάρυνση για 
τον κόσμο. Θα είναι στο μέλλον, όπως αναφέρθηκε, φέτος καλύφθηκε από το αποθεματικό, Ο λογαριασμός 
θα έρθει μετά τις εκλογές και θα είναι επίπονος. Δείτε, είναι γνωστό ότι είναι πάρα πολύ επιβαρυντική, θα 
πληρώσουμε ακριβά και την μεταφορά και τις ρήτρες ποσότητας και ποιότητας που επιμένουμε να τις 
ξεχνάμε. Τώρα η επιλογή να μείνουμε στο ΦοΔΣΑ, ουσιαστικά να συμφωνήσουμε με τη ΣΔΙΤ, ήταν 
εσφαλμένη και πιστεύω ότι και το εργοστάσιο, όπως αναφέρεται σαν λύση, υπάρχει ένα μεγάλο ερωτηματικό 
και μια γκρίζα ζώνη, τι θα γίνει με το κόστος λειτουργίας; Τι θα γίνει με το προσωπικό του εργοστασίου, 
ποιος θα τα πληρώσει αυτά; Γιατί εμένα μου φαίνεται ότι και αυτό στη λογική της ανταποδοτικότητας και της 
εμπορευματοποίησης είναι. Και αυτή η λογική έχει αποδειχθεί ότι τελικά πληρώνει ο λαός. Η μόνη λύση που 
είναι επίκτητη και η οποία μπορεί να γίνει έτσι ώστε να είναι στο συμφέρον του λαού και για το περιβάλλον 
είναι να γίνει διαχείριση των απορριμμάτων από ενιαίο κρατικό φορέα με αποκλειστικά κρατική 
χρηματοδότηση. Ο μόνος δρόμος είναι να διεκδικήσουμε αυτό, για να μην κερδίζουν οι ιδιώτες από τα τέλη 
και από την αφαίμαξη του κοσμάκη. Καταψηφίζουμε. 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση μέσω της προαναφερόμενης διαδικασίας η οποία έχει τηρηθεί 
λεπτομερώς στα ηχογραφημένα πρακτικά και αφού έλαβε υπόψη του, τα παραπάνω λεχθέντα από τον Δήμαρχο και τον 
Πρόεδρο, την αριθμ 60/2022 απόφαση της Εκτελεστικής Επιτροπής του ΦΟΔΣΑ Περιφέρειας Πελοποννήσου, τις 
διατάξεις των άρθρων 242, 243 του ν. 4555/2018, τις διατάξεις του ν. 4625/2019, τις διατάξεις του ν.  4954/2022  (ΦΕΚ 
136 Α΄),  το άρθρο 74 του Ν 4555/2018 και δεδομένου ότι τόσο η άρνηση ψήφου, όσο και η λευκή ψήφος δεν 
υπολογίζονται στην καταμέτρηση θετικών και αρνητικών ψήφων (άρθρο 74, παρ. 10 του Ν. 4555/2018), 

 
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ κατά ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

(μειοψηφούντων των κ.κ. 1. Πνευματικού Αλέξανδρου, 2. Δαγκοπούλου-Τσόγκα Θεοπούλα (Πόλυ) και 3.Τζέκου 
Παρασκευή, με αρνητική ψήφο) 

 
Γνωμοδοτεί θετικά υπέρ της αριθμ. 60/2022 (ΨΥΤΑΟΞΝΒ-729) απόφασης της Εκτελεστικής Επιτροπής του ΦΟΔΣΑ 
Πελοποννήσου με την οποία εγκρίθηκε το σχέδιο καθορισμού της τιμολογιακής του πολιτικής, όσον αφορά τη παροχή 
υπηρεσιών διαχείρισης απορριμμάτων μέσω ΣΔΙΤ. 
 

Αφού έγινε η σύνταξη του ανωτέρω πρακτικού υπογράφεται  όπως ο Νόμος ορίζει. 
                  Η ανωτέρω απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό  3 / 3 / 2023 
 

               Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                                    ΤΑ  ΜΕΛΗ  
        ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΚΥΡΙΑΖΗΣ 
 
 

Ακριβές Απόσπασμα 
Κόρινθος, 13- 02 - 2023 

   Ο  Πρόεδρος του Δ.Σ. 
 
 
 

    Αντώνιος Κυριαζής 
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